
 ، ه شـــگا با بـــا وجـــود علاقه منـــدی 
کادر فنـــی، بازیکنـــان و هـــواداران 
پرســـپولیس بـــرای انجـــام بـــازی مقابل 
هـــوادار در ورزشـــگاه آزادی به میزبانی 
تیـــم حریـــف امـــا احتمـــالاً مســـابقه دو 
تیـــم در ورزشـــگاه دســـتگردی اکباتان 
و بـــدون تماشـــاگر برگـــزار خواهد شـــد 
تـــا تیـــم حریف برای رســـیدن به نتیجه 
مـــورد نظـــرش شـــرایط بهتری داشـــته 

باشـــد و از میزبانـــی اش بهـــره ببـــرد.
 روز پنجشنبه ســـهیل مهدی مسئول 
کمیته مسابقات ســـازمان لیگ اعلام 
کـــرد این بازی طبق قانـــون و برنامه در 
پـــاس قوامیـــن برگـــزار خواهد شـــد. او 
گفت بحـــث حضـــور تماشـــاگر و تأیید 

ورزشـــگاه منـــوط بـــه تصمیـــم شـــورای 
تأمین اســـتان اســـت. اگر ابلاغ شـــود، 
در همانجـــا ایـــن بازی برگزار می شـــود، 
در غیـــر ایـــن صـــورت در ورزشـــگاه 

جایگزیـــن معرفـــی می شـــود.
رئیـــس کمیتـــه مســـابقات ســـازمان 
لیـــگ در مـــورد اینکـــه ایـــن موضـــوع 
ر  مطـــرح بـــود کـــه باشـــگاه هـــوادا
می خواهـــد بـــازی در آزادی برگـــزار 
شـــود، گفت: »باید بررســـی شود چون 
هزینـــه اجـــاره آزادی هـــم بایـــد تعییـــن 
تکلیـــف شـــود. اگـــر هزینـــه را بدهنـــد 
و ورزشـــگاه هـــم بـــا برگـــزاری دو بـــازی 
متوالی مشـــکلی نداشته باشد، برگزار 

می شـــود.«

ه  شـــگا با  ، صحبـــت یـــن  ا ز  ا بعـــد 
یـــن  پرســـپولیس بـــرای کشـــاندن ا
مســـابقه بـــه ورزشـــگاه آزادی تـــلاش 
کـــرد و گفته شـــد در صورتی که هوادار 
قبـــول کنـــد هزینـــه اجـــاره ورزشـــگاه 
آزادی را پرداخـــت کنـــد و مســـئولان 
ورزشـــگاه هم مشـــکلی با برگـــزاری دو 
بـــازی متوالـــی در دو روز پشـــت هـــم 
نداشـــته باشـــند، ایـــن بـــازی در آزادی 
برگـــزار می شـــود ضمـــن اینکـــه در آن 
صـــورت درآمـــد تبلیغـــات محیطـــی 
و بلیـــت فروشـــی هـــم بـــه »هـــوادار« 

. می رســـد
رضا درویش هم دیروز در مصاحبه ای 
گفت: »شورای تأمین شرایط برگزاری 

بازی با هوادار در ورزشگاه دستگردی 
را نـــدارد. از آنجـــا کـــه ممکـــن اســـت 
تماشـــاگران بیاینـــد و آنجـــا معضلاتـــی 
درســـت بشـــود، شـــنیده ام تیم هوادار 
هـــم درخواســـت داده بـــازی در آزادی 
برگزار بشـــود. قرار اســـت که روز شنبه 

تصمیم گیـــری کنند.
بـــا وجود این باشـــگاه هـــوادار می گوید 
در اکباتـــان از پرســـپولیس میزبانـــی 
خواهـــد کـــرد. بـــرای ایـــن باشـــگاه بهتر 
آن اســـت کـــه هیـــچ هـــواداری هـــم در 
ورزشـــگاه حضـــور نداشـــته باشـــد چـــرا 
کـــه تیم شـــان هـــواداری نـــدارد و هـــر 
کس به ورزشـــگاه بیاید، پرسپولیســـی 

اســـت.

پرسپولیس امیدوار به 
بازی در آزادی

»هوادار« 
به دنبال 

بازی بدون 
هوادار!

 A مربی بدنساز اسپانیایی که دکترای علوم ورزشی دارد و دو ماه دیگر مدرک
یوفا را هم می گیرد، از شرایط بدنی بازیکنان پرسپولیس رضایت دارد: »موافق 
نیستم که ما در هفته های اول خوب نبودیم. گزارش جی پی اس نشان می دهد 
که اتفاقاً در نیمه دوم بازیکنان مسافت بیشتری را طی کردند و با شدت بیشتری 
دویدند. ما در حال پیشرفت هستیم. برای من متغیرهای بیشتری از میزان 
مسافت وجود دارند. مطمئنم اگر این راه را ادامه دهیم، پیشرفت خواهیم کرد.«

بــرای چهارمیــن بــازی متوالــی در پســت دفــاع چــپ بــازی کــرد و نمایــش قابــل قبولی 
داشت. شماره 6 قرمزها که در بازی با صنعت به نوعی پایه گذار گل اول بود و پاس گل 
داد، می گویــد: »مــدت زیــادی بود دفاع چــپ بازی نکرده بودم؛ امیــدوارم بتوانم توقع 
همــه را بــرآورده کنــم و یــک مهره مفید باشــم و به باشــگاه و تیم کمک کنــم تا به هدف 
اصلی ، قهرمانی، برســیم. هر جا کادرفنی تصمیم بگیرد وظیفه ام اســت اطاعت کنم. 
امیدوارم مثل پارســال از آن گل های خوشــگل بزنم. منظورم همان گل دربی اســت.«

علی نعمتیپه په لوسادا

بعد از پاس گل، دنبال گلزنیراضی از شرایط بدنی تیم

 zخرده گزارش

به اعتقاد لوسادا او یک بازیکن سطح بالا است که از کودکی در سطح بالایی تمرین 
دیده و کادر فنی هم برنامه ویژه برایش ریخته اند و حالا بازی به بازی در حال پیشرفت 
عملکرد است. مربی بدنساز پرسپولیس گفته اطلاعات زیادی از گذشته مهاجم 
هلندی دارند و بخش پزشکی در حال بررسی موارد بیشتر است. او ضمن تأکید 
روی مراقبت از شرایط لوکادیا گفته او در حال سپری کردن تمرینات پیش فصل 

در طول فصل است و با اینکه کار دشواری دارد اما به توانایی اش اعتماد دارند.

یورگن لوکادیا

برنامه ویژه بدنسازی

شنبه  12 شهریور 1401  سال بیست و ششم  شماره 7119  

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zبازتاب

شیخ دیاباته رسماً یاغی شد

پنجه ببر حالا به رنگ سرخ

بالاخره موفق شدید قرارداد 
دیاباته را نهایی کنید.

بلــه بعــد از مذاکــرات زیــادی کــه 
بــا دیاباتــه داشــتیم، او پنجشــنبه 
شــب به ایران آمد و دیروز )جمعه( 
تســت های پزشــکی را انجــام داد. 
قــرارداد ایــن بازیکــن منعقــد شــد 
و بعدازظهــر ســر تمریــن حاضــر 
می شــود. ان شــاءالله خواسته های 
تیــم بــرآورده شــده و هــواداران بــه 
نقطــه نظراتی کــه علاقه مند بودند، 
رســیده باشــند تــا لیــگ را بــا تیــم 

قدرتمنــد ادامــه بدهیــم.
قرارداد او چند ساله است؟

یکســاله اســت و در صــورت توافــق 
دیاباتــه و کادر فنــی، آن را تمدیــد 
شــت  ا د یــل  تما و  ا  . می کنیــم
در پرســپولیس بمانــد. دیاباتــه 
می گفــت وقتــی بــه ایــران آمــدم 
علاقه منــدی خاصی به هــواداران و 

باشــگاه پرســپولیس داشــتم.
آیا از خرید دیاباته رضایت 

دارید؟
همــه رضایت ما رضایــت کادر فنی 
و هواداران است. وقتی اثر رضایت 
آنهــا را می بینیــم خســتگی از تــن ما 
هــم درمــی رود. همــه خریدهــای 
مــا خــوب بــود؛ چــه خریدهــای 

داخلــی کــه در ایــران میســر بــود 
کــه برتــر از ایــن بازیکنــان نبودنــد. 
خریدهــای خارجــی ما هــم منحصر 
بــه فــرد بودنــد. ان شــاءالله تیــم 
مستحکمی داشته باشیم. امسال 
کار جدیــدی کردیــم. بــرای مقابلــه 
بــا دلالان قدم هایــی برداشــتیم 
کــه فکــر می کنــم موفــق بودیــم. 
خیلــی از دلالان بازیکنــان را در 
»بــوق و کرنــا« و اسمشــان را مطرح 
می کردنــد تا بــرای آنها جای دیگری 
بــازار درســت کنند. تســلیم فضای 
مسموم دلال ها نشدیم. امیدوارم 
دســت به دســت هم بدهیــم و این 
فضــای مســموم پالایــش بشــود تــا 

همــه از فوتبــال نفــع ببرنــد.
گل محمدی دنبال جذب دو 
مهاجم خارجی بود و ظاهراً با 
این خرید رضایت هواداران 

هم حاصل شده.
هــواداران مالــکان اصلــی باشــگاه 
هســتند. گاهــی دلالان از عواطــف 
ران  دا پــاک هــوا و احساســات 
سوءاســتفاده می کردنــد ولــی آنهــا 
هوشــیار بودنــد و نگذاشــتند افکار 
پلیــد سیســتم دلالــی بــر آنهــا فائق 
آیــد. بارهــا گفتیــم اگــر هــواداران 
صبــر کننــد، اعضای باشــگاه و کادر 

فنــی بازیکــن مطلوبی کــه بتواند به 
پرســپولیس خدمــت کنــد را جذب 
می کنــد. ایــن صبــر ثمــر داد. دو 
بازیکــن خارجــی کم نظیــر را جــذب 
کردیــم. بازیکــن بــا ایــن رزومه هــا 
کمتــر بــه فوتبال ایران آمده اســت.
آیا دیاباته به بازی مقابل تیم 

هوادار می رسد؟
فکــر می کنــم یکشــنبه ITC دیاباتــه 
برســد و از آنجا به بعد نظر کادر فنی 
اســت کــه از بازیکــن اســتفاده کنــد 
یــا نــه. وظیفــه مــا جــذب بازیکــن و 
فراهــم کردن شــرایط حضــورش در 

تیم اســت.
 چطور شد با مهاجمان 

خارجی به صورت مستقیم 
وارد مذاکره شدید؟

سیســتم دلالــی خواســتند مــا را در 
تنگنــا قــرار بدهنــد و فشــار بیاورند. 
هواداران هوشیار شده اند و تسلیم 
ایــن بحث ها نمی شــوند. حتی برای 
یــک بازیکــن می گفتند فــردا یا این 
هفتــه می آیــد. بهتریــن بــازار بــرای 
آنها پرســپولیس بود تا برای بازیکن 
مدنظرشــان بازاریابــی کنند. از این 
جهــت خیلی هــا بــه هــوای دلالــی 
می خواهنــد مطــرح بشــوند و اســم 

پرســپولیس را می آورنــد.

لبخند رضایت و برقی که در چشــمان مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس در زمان امضای قرارداد دیاباته دیده می شد 
حاکــی از ایــن بــود که بــا نهایی شــدن این خریــد و پایان کار نقــل و انتقالاتی باشــگاه بــار بزرگی از دوش او برداشــته 
شــده و هــواداران دیگــر بــه او پیلــه نخواهند کرد. شــاید بــه همین خاطــر بود کــه درویش بعد از قــرارداد بــا دیاباته 

میــان خبرنــگاران حاضر شــد و با حوصله جواب ســؤال های آنهــا را داد:

واکنش هواداران پرسپولیس 
به اعتراض سپاهان

شما که 9 مربی و بازیکن 
خارجی گرانقیمت آوردید!

پرسـپولیس موفق شـد شـیخ دیاباته 
را هـم بـه جمـع بازیکنـان قبلـی اش 
اضافه کند و به نظر می رسـد بالاخره 
نقـل و انتقـالات تابسـتانی سـرخ ها 
تمـام شـده امـا فقـط سـاعتی بعـد از 
نهایـی شـدن انتقـال مهاجم مالیایی، 
حواشـی مربوط به این انتقال شـروع 

شـد.
ظهـر دیـروز مدیـر رسـانه ای تیـم 
سپاهان در واکنش به انتقال دیاباته 
در صفحـه شـخصی خـود نوشـت: 
»لوکادیـا و دیاباتـه جمعـا 3 میلیـون 
یـورو قیمـت خورده انـد. یعنـی حـدود 
90 میلیـارد تومـان بـرای دو نفـر! از 
جیـب چـه کسـی ایـن هزینه هـا انجام 
شـده اسـت. نماینده هـای محتـرم 
مجلـس کجای مجلس نشسـته اند؟ 
اینها تخلف نیسـت؟ نمی شـود که به 
آب خـوردن یـک تیـم گیـر داد، از آن 
طـرف دریـا را بـه تیـم دیگـری بزنیـد.«

ایـن توئیـت بـا واکنـش مدیـر روابـط 
عمومـی باشـگاه پرسـپولیس مواجـه 
شـد که در اسـتوری اینسـتاگرام خود 
نوشـت: »ترجمـه: نماینده هـای 
محترم مجلس! تو رو خدا به فرافکنی 
ما توجه کنید. چیه گیر دادید به یک 

اختـلاس 92 هـزار میلیـاردی.«
 توئیـت مدیـر رسـانه ای سـپاهان 
البتـه بلافاصلـه بـا واکنـش هـواداران 
پرسـپولیس در فضـای مجـازی همراه 
شـد. گروهـی از هـواداران بـه این نکته 
اشـاره کرده انـد کـه مدیـر رسـانه ای 
تیـم سـپاهان بـا اسـتناد بـه ارقـام 
ترانسـفرمارکت کـه دقیـق و درسـت 
نیسـت، چنیـن مطلبـی منتشـر کـرده 
کمـا اینکـه طبـق اعـلام مدیـر باشـگاه 
پرسـپولیس در برنامـه فوتبـال برتـر 
لوکادیـا بـا رقـم یـک میلیـون دلار بـه 
پرسپولیس آمد و جذب شیخ دیاباته 
هـم رقمـی حـدود 400 هـزار دلار بـرای 
پرسپولیس هزینه داشته و اعلام رقم 
سـه میلیـون یـورو بـرای این دو مهاجم 
خارجی از دو برابر عدد واقعی مجموع 

رقـم قـرارداد آنهـا هـم بیشـتر اسـت.
ران  در عیـن حـال برخـی هـوادا
پرسـپولیس بـه ایـن موضـوع اشـاره 
کردنـد کـه تیـم سـپاهان بـا ریخـت 
و پاشـی کـه در مـورد خریدهـای 
خارجـی اش داشـته، نبایـد در مـورد 
خریدهـای گرانقیمـت پرسـپولیس 
چیزی بگوید. آنها در مطالب شان به 
این موضوع اشاره کردند که سپاهان 
در همیـن نقـل و انتقـالات تابسـتانی 
چهـار بازیکـن خارجی جـذب کرده که 
به نظر می رسد با توجه به رزومه شان 
همگی بازیکنان گرانقیمتی هسـتند 
لبتـه هیـچ کـس دربـاره رقـم  و ا
قراردادشـان شفاف سـازی نکـرده 
است. در ضمن امسال سپاهان یک 
کادر فنـی کامـلاً پرتغالـی جـذب کـرده 
و رقـم قـرارداد ایـن 5 مربی بخصوص 
مورایـس به عنـوان سـرمربی بسـیار 
بالاسـت. در عیـن حـال هـواداران 
پرسپولیس در توئیت ها و صفحات 
اینستاگرامی شـان نوشـته اند بـه 
نظـر می رسـد سـپاهان در همیـن 
تابسـتان بـرای جـذب بازیکنـان و 
مربیـان خارجـی اش حداقـل چیـزی 
حدود 4 تا 5 میلیون یورو هزینه کرده 
و در این شرایط بهتر است اصلاً وارد 
فضـای درخواسـت تفحـص از سـوی 

نماینـدگان مجلـس نشـود!

با رضایت هواداران خستگی از تنم رفت

درویش: برای جذب دیاباته 
تسلیم فضای مسموم 

از دو هفتــه پیــش مذاکــره پرســپولیس بــا دلال ها نشدیم
شــیخ دیاباتــه به صــورت رســمی آغــاز شــد و 
ســرانجام دیــروز بــا عقــد قــراردادی یکســاله 
بــا ایــن بازیکــن بــه پایــان رســید. حــدود یک 
مــاه قبــل وقتی پرســپولیس در بــه در دنبال 
مهاجــم خارجــی می گشــت نــام ایــن غــول 
مالیایــی بــا ســابقه آقــای گلــی در تیــم رقیب 
برای حضور در پرســپولیس مطرح شــد اما 
آن موقــع نظــر یحیــی ایــن بود که شــیخ زیاد 
مصــدوم می شــود و بــه کارش نمی آیــد امــا 
فشــار افــکار عمومــی و فضــای مجــازی نظــر 
گل محمدی را تغییر داد و از دو هفته پیش 
و حتــی بــا جــذب لوکادیــا او اوکــی داد کــه 

دنبــال شــیخ برویــد.
پرســپولیس بــرای جــذب دیاباتــه تــلاش 
زیــادی کــرد تــا از طریــق دلالــی رقــم قــرارداد 
او بالاتــر نــرود امــا ظاهــراً چیزی بیشــتر از دو 
برابــر رقــم اولیــه بــا این بازیکن توافــق کرده. 
باشــگاه پرســپولیس در روزهایی که یحیی 
موافــق جــذب دیاباتــه نبــود، می توانســت 
او را بــا پیشــنهاد 200 تــا 270هــزار دلاری 
)حــدود 6 تــا 8 میلیــارد تومــان( بــه تهــران 
بیــاورد امــا بعدتر وقتی مذاکرات جدی شــد 
دیاباتــه رقــم درخواســتی اش را بــه دو برابــر 
رســاند و وقتــی فهمیــد ســتاره های داخلــی 
پرســپولیس بــا چــه رقمــی قرارداد بســته اند 
یا باشگاه برای لوکادیا چقدر ولخرجی کرده 
رقم 420 هزار دلاری را طلب کرد و سر این 

نقطــه ایســتاد.
بــه هــر حــال جــدا از درویــش کــه روی دور 
زدن دلال هــا بــرای جــذب مهاجــم مالیایــی 
تأکید کرد مدیر روابط عمومی باشــگاه هم 
در صفحــه شــخصی اش نوشــت بــا وجــود 
ســنگ اندازی عــده ای کــه دست شــان 

بــرای همــه رو شــده اســت بــا درایــت 
مدیریــت باشــگاه ایــن مهاجــم جــذب 
شــده. در عیــن حــال جــذب دو مهاجم 
خارجــی به عنــوان برگ برنده این تیم 
مدیریتی مطرح می شــود و باشــگاه 

بــه آن می نــازد.
به هر حال در شرایطی که از چند 
روز قبــل مشــخص شــده بــود 
ایــن قــرارداد نهایــی می شــود 
دیاباته جمعه شب به تهران 

آمد و دیروز قرارداد بست. 
او در لحظــه عقــد قرارداد 
پنجــه ببــر معروفــش را 
رو به آســمان بلند کرد 
کــه دیدن این صحنه 
از مهاجــم مالیایــی 
بــا لبــاس قرمــز او 
را رســماً تبدیــل بــه 
یاغــی دربــی پیــش 

رو کــرد.
دیاباتــه دیــروز و دقایقــی بعــد از امضــای 
قــرارداد در محــل تمریــن پرســپولیس در 
ســالن وزنــه حاضــر شــد و مثــل همیشــه 
همــان بازیکــن خوشــرو و خــوش اخــلاق 
بــود. آقــای گل دو فصــل قبــل لیــگ برتــر بــا 
خوشرویی با تک تک افراد حاضر در سالن 
دست داد و خوش و بش کرد ضمن اینکه 
بــا زبــان نیم بنــد فارســی صحبــت می کــرد بــا 
ســیدجلال و یحیــی بــرای دقایقی حــرف زد. 
او در تمرین دیروز حاضر شــد و نشــانه ای از 
مصدومیــت در ایــن بازیکن دیده نمی شــد 
امــا از میــزان آمادگــی اش خبــری نیســت هر 
چنــد وضعیــت بدنــی اش مناســب بــه نظــر 

می رســید.
دیــروز یــک ســایت فرانســوی خبــر انتقــال 
دیاباتــه بــه پرســپولیس را پوشــش داد 
و نوشــت چــون ایــن بازیکــن در الغرافــه 

خــوب کار نکــرده اســتراماچونی 
او را نخواســته در حالــی کــه 

آمــار 12 گل زده در 16 بــازی 
آمــار ضعیفــی نیســت و 
له  ید همــان مســأ شــا

ی  میت هــا و مصد
پیاپــی باعــث شــده 
یتالیایــی  تــا مربــی ا
دیاباتــه را نخواهــد.

 
 
 


